
Protokoll Sektionen för Medicinsk Teknik 7/8-23

Protokoll:
Sektionen för Medicinsk
Teknik
CNS #3
7/8-23, 17:02
å Bullens, Valhallavägen

1 Formalia

1.1 Mötets öppnande

Mötet öppnas klockan 17:08 av ordförande Fredrik Carlberg

1.2 Val av mötesordförande

Douglas Andersson nominerar Fredrik Carlberg till mötesordförande, Fred-
rik godtar nomineringer. Trots ytterst få ja:n godkänns detta.

Mötet väljer Fredrik Carlberg till mötesordförande

1.3 Val av mötessekreterare

Douglas fortsätter vidare på den inslagna vägen och nominerar Andreas Lar-
sson till mötessekreterare. Andreas godtar.

Mötet väljer Andreas Larsson till mötessekreterare

1.4 Närvaro

Fredrik Carlberg
Pooneh Ghaffari
Cay Lindberg
Andreas Larsson
Fanny Birath
Armin Shafiei
Andrea Söderberg
Douglas Andersson
Yrsa Rós Þórisdóttir

Ordförande
Vice Ordförande
Kassör
Sekreterare
Kommunikationsansvarig
Ledamot
Ledamot
Appendix
Revisor

Justeras:
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1.5 Försenad ankomst

Då mötet i sig tycks ha blivit försenat så förekommer ingen försenad ankomst,
varför detta skedde dock bör vara tämligen uppenbart.

1.6 Adjungeringar

Inga adjungeringar.

1.7 Godkännande av dagordning

Dagordningen godkänns i sin helhet.

1.8 Justeringspersoner och justeringsdatum

Douglas, som i nuläget är på en galen nomineringsstreak, nominerar Armin
till justeringsperson som godtar. Armin slänger tillbaks nomineringen men
Douglas tackar nej. Douglas avslutar sedan dagens nomineringar med att
nominera Cay till den andra justeringspersonen av dagens protokoll.

Mötet väljer Armin Shafiei och Cay Lindberg till justeringspersoner

Till följd av att det råkar vara mottagning så diskuteras justeringsdatumet
fram till den 15 september.

Mötet väljer den 15/9 till justeringsdatum

2 Föregående protokoll

Yrsa sitter vid bordskanten och tindrar febrilt, varpå Yrsa en aning nervöst
frågar Douglas hur gammal den yngsta som börjar nu är.1

Undertecknad går igenom de viktigaste och största punkterna från CNS #2,
vilket för den intresserade går att läsa via hemsidan.

3 Uppdateringar

Pooneh börjar med att läsa upp de månadsrapporter som inkom i maj.

• INA2: Nyss klivit på och ska börja planera den internationella mottag-
ningen

• NLG3: Utsett nya MTE4-projektledare och varit på den omvända fö-
retagsmässan

1Åldersnojan börjar kicka in
2Internationellt Ansvarig
3Näringslivsgruppen
4MedTech Evening
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• MAL5: Haft överlämning

• Webmaster: Undersökt alternativa lösningar till hemsidan

• Valberedningen: Haft överlämning och intervjuer inför maj-SM

• SNO6: Haft möte med Mats Nilsson där kursen medicinsk mätteknik
diskuterades samt visioner och mål för kommande år

• JML7-ansvarig: Har varit på JML- och SSO-råd

• KG8: Haft fixarkväll och utsett nya projektansvariga

• PR9: Anordnat tentapub 4 och SM i fest, samt utsett en ny klubbis!!

Det tas sedan ett gammalt hederligt varv för att undersöka allas välmående.

Douglas börjar med att han mår bra nu med ett glas bärs i handen. Han har
jobbat hela sommarn och krökat en hel del10. Varit i Oxelösund där uppsa-
larna och lundarna träffades. Påstår sig ha vunnit en 5-kamp11.

Ordet går vidare till Andreas, han mår bra. Deltog även han på Oxelösund
och kontrar med att han faktiskt var delaktig i det vinnande laget i 5-kampen.
Styrelsearbetet har annars legat lite på is då de föregående protokollen är
klara.

Andrea tar vid, påstår sig må tip topp och tycker det är kul att vara tillbaka.
Hade tänkt på att plugga i sommar men detta har inte skett12. I övrigt har
hon fixat lite JML-arbete.

Näst på tur är Pooneh. Hon mår bra och tycker även hon att det är kul att
vara tillbaka. Inte haft en toppen-sommar då många av dessa har spenderats
jobbandes på bion.

Samuel Emtell ramlar in på Bullens, varpå Fredrik är väldigt tydlig att han
inte är inbjuden.

5MedTeks Ansvariga för Lokal
6Studienämndsordförande
7Jämlikhet, Mångfald och Lika behandling
8Källargillet
9Programrådet

10Nyttigt...

11 Vart är Douglas?
12Sådan skam
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Efter Fredriks aningens otrevliga avbrott fortsätter Pooneh med att berätt-
ta att speciellt mycket styrelsearbete inte har blivit gjort, men kläder har
beställts.

Fanny tar över och håller sig kortfattad. Hon mår bra och har jobbat mycket
i sommar och inte haft så mycket tid över till annat.

Cay, som även hon var på Oxelösund och reppade, samt var med i det vin-
nande 5-kampslaget, har jobbat och spelat rugby. Styrelsemässigt har hon
spånat på flaps13 på kavajerna.

Pooneh skriker sedan ut att hon kom på att hon och Fredrik var iväg för att
hämta bokföringen på den gamla bokföringsfirman i sommar, i ren vilja av
att känna sig duktig14. Armin, helt plötsligt störtkär, frågar om de träffade
Madde15.

Armin tar över. Han mår jättebra, han har inte gjort någonting hela som-
maren och varit toklat. Deltog också på Oxelösund varpå han och Douglas
hade problem att sova16.

Yrsa fortsätter efter Poonehs abrubta avbrott. En aning tveksamt påstår
hon sig må bra. Sammanfattningsvis så har hon jobbat mycket och haft en
misslyckad hot-girl summer17.

Yrsa kliver ut på Bullens uteservering och frågar hur den andra revisorn,
Nathalie Wehlin, mår. Hon mår bra.

Sist ut är Fredrik. Han mår ganska bra nu med ett glas bubbel i handen. Hade
minifadderhäng innan som han lovar var helt nyktert, hmmmm. Annars har
han jobbat mycket i sommar med dålig lön och dåliga vilkor, men han lovar
att Barbie-filmen var bra. Han har även fixat i driven. Armin frågar: HaR dU
FixAt i DRivEN??, Fanny sjukt frustrerad svarar: VI HAR JU REDAN
TAGIT UPP DET HÄR18. Fredrik avslutar sedan sin talestund med
att säga att han planerat lite och haft möte med Finland som kommer bli
BANGER.

13Om det nu heter så ens för det är inte det som kommer upp på google :/
14Duktigt Pooneh
15Se CNS #1
16Hur svårt kan det vara?
17:<(
18En diskussion som var alldeles för rörig för att protokollföras, sorry :(
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4 Diskussionspunkter

4.1 Mottagningsaktiviteter

Inför mottagningen ska styret reppa på ett antal event. Detta innefattar
bland annat syrelsepresentationen första måndagen på intensivveckorna. Fred-
rik tycker alla ska se presentabla ut, dock är detta ett ord han i stund har
svårigheter att uttala. “Det ska inte vara ettan på gymnasiet där man pre-
senterar sitt namn och en frukt man tycker om“ - Fredrik, samtidigt som
han uppmanar alla att tänka på hur man vill presentera sig. Utöver detta
ska även styret reppa på bogesund, nämndpuben och kemieventet.

4.2 Representation

Fredrik anser att vi bör diskutera vilka vi vill bjuda och sen samtala ihop
oss med elektro.

Diskussion sker om vilka vi vill bjuda. Vilka dessa är lär märkas på nolle-
gasquen ;)

4.3 Ettans guide

Ettans guide ska skrivas, Fredrik tänker sig att vi utser två personer som
ansvarar över detta. Detta ärofyllda updrag utses till Cay och Fanny, och
Armin löser LaTeX dokumentet som användes för fjolårets upplaga.

4.4 SBK-25

Val av vem som ska leda SBK-25 ska ske tillsammans med Elektro, helst
veckan innan september-SM och efter nøllegasquen.

Douglas tar samtal helt plötsligt, “Ja, hej. Hej, Hej“. Detta verkar vara en
viss nyantagen som törstar efter information men visar sig vara en reser-
vantagen.

Mötet går tillbaks till den faktiska diskussionspunkten. Inför valet så behöver
val av presedium samt strukturen av själva valprocessen bestämas. Ett första
förslag är att vara 6 personer på presidiet.

4.5 September-SM

Det har blivit dags för Douglas att runda av sitt år som appendix i styret,
“Fan va skönt“, påstår han.

Styret går till matpaus på Bullens, då detta möte verkar tendera mot att dra
ut på tiden....19

19Wow, ovanligt...
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När styret kommer tillbaks till diskussionen så bestäms datum till 26/9. På
mötet uttrycker Douglas att han vägrar att vara rösträknare, detta blir istäl-
let Andrea och Fanny. Douglas erbjuder sig istället att fixa powerpointen till
de poster som ska väljas. Andrea kräver sedan att Armin och Douglas får
agera pausunderhållning när de räknar röster.

Vid detta tillfälle lämnar Yrsa möte, ännu en gång med en något diskret an-
ledning.

Till september-SM måste clickers fixas, vilket föreslås göras antingen under
dagen vi besöker Flempan på mottagningen eller under första dagen. Under
SM är de stora punkterna att appendix ska väljas, sångfåglar utses och re-
videringen av budget ska presenteras. Douglas ska sitta i soffan under hela
SM20.

4.6 TF-samarbetet

Avresa till Finland kommer ske den 5/10 till Finland och hemkomst kommer
vara den 8/10. De flesta på mötet som även befann sig i Oxelösund tycker att
undertecknad ska få en egen hytt, detta då somliga där tycktes ha problem
att sova. Fredrik yttrar sin åsikt om att styret bör ha lite finare hyttar21.

4.7 Projekt och kommunikation 23/24

Fredrik har suttit i sitt hörn under sommaren och klurat på projekt som vi
skulle kunna genomföra. Han har bland annat fixat ett dokument i driven22.
Fredrik tycker bland annat att vi ska fixa så att alumnimedlemskap faktiskt
är en grej, för detta bör en proposition fixas. Fredrik föreslår att styret har
en intern workshop efter mottagningen där vi kan spåna på ideér och vad
detta medlemskap skulle innebära.

Fredrik avslutar med att uppmana alla styrelsemedlemmar att skriva i dri-
vedokumentet. Något oprovocerat slänger Douglas ut sig frågan: “Varför är
du full hela tiden?“, Fredrik kontrar nästan omedelbart: “Varför är du nykter
hela tiden?“.23

Från ingenstans slängs massa ideér med saker och ting som behöver anordnas
eller inte, bland annat att planera styrelsemiddagar och instagram takeover.
Fredrik har även en vild idé om att vi ska skaffa TikTok.

20Som om han någonsin gör något annat
21Undra hur populär den här åsikten är hos gemene sektionsmedlem...
22Den även Douglas är med i
23Ingen alkhets
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Nästa PNS-möte kommer på tal, mitt i diskussionen sätter Douglas i halsen:
“Jag dog nästan“24. Vidare sägs det åtminstone att det bör tas upp på nästa
PNS-möte att nämnderna bör tagga styret i deras post så det blir lättare att
se när det finns inlägg att reposta.

5 Övriga frågor

Pooneh börjar med att ta upp att hon tänker sig att PNS-möte 2 sker mellan
september-SM och Finlandsresan. Douglas går vidare med att han anser att
snus bör vara anmodningsbart. Armin och Cay velar lite fram och tillbaks
kring detta då genvägar skulle behöva hittas. Cay landar i att om Douglas
kan få det förbi revisorerna ska hon kika på det.

Slutligen tas kanslifrukosten upp. Pooneh tycker vi kan försöka tajma detta
med första skoldagen då de flesta ändå måste till Flemingsberg25.

Mötet börjar gå mot sitt slut och det bestäms att de övriga frågor som finns,
utöver de redan diskuterade övriga frågor får lämnas till chatten om sådana
skulle existera26.

6 Nästkommande möte

Bestäms i chatten och kommer ske någon gång efter mottagningen.

7 Mötets högtidliga avslutning

Mötet avslutas klockan 19:02 av ordförande Fredrik Carlberg.

Vid protokollet Justeras

Andreas Larsson
Mötessekreterare
Sektionen för Medicinsk Teknik
THS

Fredrik Carlberg
Mötesordförande
Sektionen för Medicinsk Teknik
THS

24Överdriv mer...
25I efterhand kan det sägas att detta definitivt inte skedde den första skoldagen. Detta då
undertecknad råkar sitta och skriva detta på just den första skoldagen.
26Sug på den karamellen
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